
Fra:Torill Johnsen <torijoh3@online.no> 
Sendt:onsdag 26. oktober 2022 20.54 
Til:Sentralarkivet <postmottak@karmoy.kommune.no> 
Emne:Inn/ut kjørsel Munkajordtunet. 

Bekymringsmelding i forhold til inn/ut-kjørselen til Munkajordtunet på 
Vea. 
Jeg er blitt styreleder i Munkajordtunet Vel. I den forbindelse tar jeg kontakt med dere 
pga vi som bor her på tunet er redd det skal skje ulykke i forbindelse med inn og ut 
kjørselen til tunet. Det er lite/ingen sikt når en skal kjøre ut fra tunet. Det er 13 
barn under 16 år som bor på tunet, som trenger en trygg vei til å ferdes på sammen 
med venner eller til skolen. I følge trygg trafikk er det når fotgjengere skal krysse 
vegen at det skjer fleste ulykker. https://www.tryggtrafikk.no/ga/trafikkregler-for- 
fotgjengere/ 

Trygg Trafikk anbefaler: 

Der det er mulig bør barna gå til skolen, gjerne sammen med voksne. Frisk luft og 
fysisk aktivitet gir elevene en god start på 
skoledagen.https://www.tryggtrafikk.no/skole/skoleveien/skolevei/#:~:text=Barn 
%20som%20g%C3%A5r%20eller%20sykler,skoleveien%20kan%20bli%20litt% 
20lengre. 

Skoleveien er et offentlig ansvar. Men trygg skolevei er et ansvar for alle, både 
kjørende og gående ifølge trygg 
trafikk. https://lovdata.no/artikkel/trygg_skolevei/43#:~:text=de%20minste%20b 
arna.-,Skoleveien%20er%20et%20offentlig%20ansvar.,juni%201965%20nr. 

Barn er ikke de som alltid er mest oppmerksomme i trafikken, det vet de fleste 
voksne. Det meste av forskning er enig på dette område. Det er lite som skal til før 
de mister fokus. 

Ifølge § 6skal fører av kjøretøy avpasse farten etter sted, sikt, føre- og trafikkforhold 
slik at det ikke kan oppstå fare eller voldes ulempe for andre. Dersom ikke annen 
fartsgrense er fastsatt, må det i tettbygd strøk ikke kjøres fortere enn 50 
km/t. https://lovdata.no/dokument/NL/lov/1965-06-18-4/kapii#kapii 
Ved denne utkjørsel har du ikke sikt før du er på vei inn i utkjørselen, på grunn av et 
hus med gjerde som ligger like ved. Jeg legger ved et bilde som viser utkjørselen. 
Vi som bor her på tunet lurer på om kommunen kunne ha risikovurdert inn/ut- 
kjørselen og sett på om det bør settes inn tiltak. Vi som bor her ser at det burde vært 
satt opp et speil slik at vi ser om det kommer noen på veien. 

Hilsen Torill Johnsen 
Styreleder i Munkajordtunet Vel. 
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